

Notice of Abolishment/Repeal of Group Isolation/Quarantine (Coronavirus disease 2019, COVID-19)

廢止/撤銷嚴重特殊傳染性肺炎集中隔離/檢疫通知書

Name : 姓名	Citizen ID/Passport No : 身分證號/護照號碼
Legal representative : 法定代理人	Citizen ID/Passport No : 身分證號/護照號碼
Telephone : 聯絡電話	Designated quarantine site : 指定檢疫場所
<p>Because you <input type="checkbox"/> have been identified as a COVID-19 confirmed case, <input type="checkbox"/> are an inbound traveler who has had a fever or respiratory symptoms in the past 14 days, and tested negative for COVID-19, <input type="checkbox"/> other reason : _____,</p> <p>there is no need for you to be placed under group isolation/quarantine further on _____ / _____ / _____ (YYYY/MM/DD). Therefore, your 'Notice of Group Isolation/Quarantine and Right to Petition for Habeas Corpus Relief' is <input type="checkbox"/>abolished <input type="checkbox"/>repealed. Thank you for your cooperation.</p> <p>台端因 <input type="checkbox"/>為法定傳染病確診個案 <input type="checkbox"/>過去14天內有發燒或呼吸道等症狀之入境旅客，採檢結果為陰性 <input type="checkbox"/>其他：_____</p> <p>自 _____ 年 _____ 月 _____ 日起，無集中隔離/檢疫之必要。 故 <input type="checkbox"/>廢止 <input type="checkbox"/>撤銷「嚴重特殊傳染性肺炎集中隔離/檢疫通知書及提審權利告知」，感謝您的合作。</p>	
Date : _____ / _____ / _____ (YYYY/MM/DD) 年 月 日	(stamp) (戳記)

Note : The notice is handled in accordance with Article 122 of the Administrative Procedure Act.

註：依據行政程序法第一百二十二條規定辦理

Acknowledgement receipt

流水號 NO:

簽收單

I have been notified that there is no need of group quarantine further and received the 'Notice of Abolishment/Repeal of Group Isolation/Quarantine (COVID-19)' on _____ / _____ / _____ (YYYY/MM/DD).

本人於中華民國 _____ 年 _____ 月 _____ 日接獲通知無集中隔離/檢疫必要之廢止/撤銷嚴重特殊傳染性肺炎集中隔離/檢疫通知書。

Signature of Recipient :

簽收人 (簽章)

Time : _____ : _____ (hour : minute) , Date : _____ / _____ / _____ (YYYY/MM/DD)

簽收時間： _____ 年 _____ 月 _____ 日 _____ 時 _____ 分

※ If you disagree with this notice, please prepare an administrative appeal pleading and file the administrative appeal to the agency which the administrative action was made to transfer to the agency with jurisdiction of administrative appeal within 30 days from the next day of the receipt of this notice in accordance with the provisions of Paragraph 1, Article 58 of the Administrative Appeal Act.

※ 對本通知如有不服，應於本通知單送達之次日起30日內，依訴願法第58條第1項規定，繕具訴願書經原行政處分機關向訴願管轄機關提起訴願。

本通知書一式三份/聯，第一份/聯由開立機關收存，第二份/聯送交本人或其法定代理人、監護人或保護人，第三份/聯由集中檢疫場所收存